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Möte 

StOF styrelsemöte 2022, 4 605 sedan starten. 
  

Datum och tid Plats 
  

2022-10-03, kl. 18.00-20:30 StOF kansli, Vretenvägen 4, Solna. 

  
  

Kallade 
  

  
Lennart Hävrén, Lars Gerhardsson, Monica Hatlen, Martina Sundberg, Lars Forsberg och Göran Hellgren 
(via Teams). 

Förhinder: Karin Gillberg och Jan Bojling. 
  

Protokoll/anteckningar efter styrelsemöte 

(2 bilagor) 

Mötets öppnande 

- Lennart öppnade mötet och hälsade välkommen. 

Val av sekreterare 

- Lasse F utsags att med stéd av Lasse G skriva protokoll/anteckningar. 

Föregående protokoll/anteckningar 

- Föregående protokoll/anteckningar godkändes och lades till handlingarna. 
- Efter en énskan fran MH tillfordes punkterna Ungdomskommittéer samt Aterstart till 

dagens agenda. 

Rapporter 

Kanslirapport — genomförd verksamhet 
- - Mycket omfattande tryck av kartor, nummerlappar, uthyrning av arrangörsmaterial. 

Tyvärr ofta bristande underlag från beställaren och sent inkomna beställningar. 

- HU22: Forvanansvart fa inrapporterade fel. Många ”falsklarm” — man tittar inte runt 
omkring kontrollpunkten. Några CP är inte åtkomliga p g a byggnation, vägarbeten etc. 
Mycket bra stöd från Göran i dialogen med felanmälare. 

- HU23: Mindre bra signaler från Staden. Vi är för ”dyra” och uppmanas att se HU23 som 

en marknadsföringsaktivitet och att vi själva ska stå för eventuella kostnader kopplade 
till projektet. Vi har nu dragit en ”röd linje” kring en offererad summa. Går inte staden 

med på detta, bedöms vi backa ur samarbetet. F n bedöms HU23, oaktat om staden går in 
i projektet eller ej, kräva samma arbetsinsats från StOF som inför HU22. Nästa HU23- 
möte med staden genomförs 10—04. 

Kanslirapport — kommande/planerad verksamhet 
- O-Ringen 2027: 

o Staden och O-Ringen är fortfarande ytterst positiva! 

o Några klubbar tvekar om fortsatt medverkan i Föreningsrådet. Bedömningen är 
(en fortsatt) okunskap kring hur O-Ringen styrs och drivs. 

o Informationsmöte (Teams) med alla föreningsrådets klubbar planeras till 

månadsskiftet oktober/november. O-Ringens VD är positiv förväntas delta. 
- Förberedelser inför StoF Konventet 12 november. Nyhet på hemsidan. Lokal genom 

Tullinge SK. Programförslag är klart, skickas ut under vecka 40. 
- Kansliet stödjer KSIF och Attunda OK vid genomförandet av Pampas 

Nattungdomsstafett 8 november och Pampas Night 9 november. 

 



- SOFT tävlingskonferens lördag-söndag, 19-20 november. 

o Lennart:  Ordförandekonferens. Även Martina ifall hennes kalender tillåter. 
o Lasse Fo: Kartkonvent 

(Aven Calle Backman/Norrkartor och P-O Melinder/SOKA deltar men pa egen 
bekostnad) 

o EjidarL: Markkonferens 
o LasseG:  Tavlingskonferens 

o Pelle F: Hoéstsamlingens tranartraff 

-  (Prel.) StOF Markkonferens #2, samplaneras med Joacim Ingelsson, genomfors prel. i 

månadsskiftet januari-februari 2023. Fokus på kartägare och dragna erfarenheter. 
Finansieras genom Gynnarnas bidrag. 

Övrig genomförd och planerad verksamhet 
USM 2022 

- Bra och välarrangerade tävlingar. Drygt 540 deltagare på Sprinten i Högdalen, inklusive 
publiktävlingen. Långdistans och stafetten på Gålö samlade 1 296 respektive 1 055 
deltagare med publiktävlingarna inräknade. 

- Arrangören signalerade att Södertörns Miljö och Hälsoskyddsförbund ställer orimliga 
krav gällande duschvatten Av de 1 300 anmälda fick endast 500 duscha, då vattnet som 
duschande orienterare ville släppa ner i marken för infiltrering ansågs för kontaminerat. 
Denna fråga behöver belysas mer när vi jobbar med friluftsidrotternas anläggningar. 

25manna 2022 

Arrangörerna jobbar febrilt för att vara färdiga till helgen då tävlingarna genomförs i 

Flemingsberg, Huddinge. Rätt bra med deltagare på medeldistansen, dock mer än 60 lag färre i 
stafetten än 2019. 

10MILA 2024 
Oklart ifall det blir ett 1 OMILA i Stockholm 2024. Svårt att hitta plats som håller den kvalitet på 
terräng och karta som ett Tiomila kräver. Den 15 oktober ska Tiomilaföreningen ta ett beslut om 
Stockholm få stå som värd, eller om annan lösning görs. 

. Diskussionspunkter 

StOF-kansliets framtida utformning och bemanning 

Beslutas att kalla till ett särskilt möte då StOF-kansliet och styrelsens funktioner och arbete 
diskuteras. Beslutas att träffas i OK Älvsjö-Örbys stuga den 27 november från kl. 15:00-21.00. 
Monica Hatlen ansvarar ihop med kansliet för innehåll och omfattning. 

StOF 70 ar 
Jubileumsaret 2023 diskuterades ater. Vilka aktiviteter ska vi ha? Ska vi göra något? 
Temanummer i Orientering Stockholm, en OL-gala, dela ut små bakelser på DM-lång 
diskuterades. Inget beslutades. 

Inrätta en ungdomsstyrelse 

Frågan har lyfts vid ett tidigare styrelsemöte. Styrelsen diskuterade hur detta skulle kunna 
införas i StOF:s verksamhet. Styrelsen menar att en ungdomsstyrelse eller ungdomsgrupp passar 
bäst på klubbnivå men att det bör arbetas för att få med yngre i StOF:s styrelsearbete. Att bjuda 
in nagon till StOF-konventet eller ett styrelseméte, fran Ridsporten, som har inarbetat konceptet 
med ungdomsstyrelser i sina statuter, kan vara en början.



Hur hantera onödigt slitage och felaktig hantering av uthyrd StOF-materiel? 

Lasse F väckte frågan om möjligheten till att införa någon form av ”straffavgifter” eller liknande 
för de som hyr StOF-materiel men återlämnar materielen i trasigt eller ovårdat skick. Kanske i 

form av en depositionsavgift eller liknande. Efter en kort diskussion beslöts att kansliet tar fram 
några alternativa förslag till lösning. Frågan bör även väckas under StOF-konventet. 

. Övriga frågor 
Orientering Stockholm/StOF-nytt 

- Nummer #3-2022 till webben fredag 14 oktober. 

- Fortfarande har vi svårt att na ut på bredden i klubbarna. Info och mejl tycks ”fastna” på 
styrelsenivån i klubbarna. 

- Skribenter (’krénikérer”) ur StOF-styrelsen ar utsedda. 
- 42022 Karin 
- 1-2023 Göran 

- 2-2023 Monica 
- 3-2023 Martina 

. Métesplan 2022 

- Mandag 31 oktober, styrelsemite #5—2022 
- Lérdag 12 november, StOF-konventet 

- Séndag 27 november, planeringsdag avseende kansliets uppgifter och bemanning 
- Mandag 5 december, styrelsemite #6—-2022 

. Avslutning 

LH tackade “A för bra insatser under kvällen och förklarade mötet för avslutat. 
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